
Protokół  nr  XIV / 12 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  20 stycznia 2012r. 
 

 
1.  Otwarcie  obrad  XIV  Sesji   Rady Gminy  Brody. 

 
              O godz. 9 06   Przewodnicząca Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka otworzyła obrady  
XIV Sesji Rady Gminy Brody.  
 
Na podstawie listy  obecności  stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo - obecnych było 15. 
 
Przewodnicząca Rady spytała czy są uwagi do porządku obrad ? 
Uwag  nie zgłaszano. 
 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   

Przewodnicząca Rady spytała czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

M. Tracz – na ostatnim posiedzeniu spytał  Wójta  jakie kroki  podjął  w stosunku do 
kierownika ZGKiM , kierownik nie otrzymał nagany tylko został  pozbawiony nagrody 
rocznej czy to była 13 pensja? 
Wójt odpowiedział, ze kierownik nie otrzymał  nagrody za całokształt. 
 
Przewodnicząca  Rady prosiła o przegłosowanie przyjęcia protokołu. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół. 
 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wójt odczytał informację.  
Radni nie zgłaszali pytań. 

4. Informacja  Przewodniczącej  Rady  i  Przewodniczących  komisji  o  działaniach 
    podejmowanych  w  okresie  międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca Rady ; 
 
- 5.01.2012r.   -  brała udział w posiedzeniu Komisji Budżetu 
- 5.01.2012r.   -  uczestniczyła w „Koncercie noworocznym”  w Zespole Szkół w Brodach 
- 9.01.2012r.   -  brała udział w posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego 
- 10.01.2012r. -      „ -  ‘’                                             Oświaty 
- 11.01.2012r -      „  -  ‘’                                             Rewizyjnej 
 

J. Falkiewicz -  Komisja Oświaty obradowała 11.01.2012r., wnioski radni otrzymali. 
 
M. Tracz – komisja Rewizyjna miała posiedzenie 13.01.2012r.   
Zajęli się opracowaniem planu pracy na 2012r..   
Rozmawiali o budowie spalarni opon w Brożku 
Ustalono stawkę dla sołtysów. 
Zajmowali się budżetem na 2012r. 
 
E. Bojko – Komisja Budżetu obradowała 5.01.2012r. Komisja opracowała plan pracy na 
2012r., wnioski radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
 
M. Kowalski – Komisja Mienia Komunalnego miała posiedzenie 9.01.2012r.. 
Wnioski zostały radnym przekazane w materiałach. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

-  zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Gminy Brody 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały glosowało 11 radnych, 4 wstrzymało się od głosu. 

-   ustanowienia diet dla sołtysów 
 
Z. Bednarski uważa, że p. Skarbnik. powinna się wypowiedzieć w sprawie  wypłaty za 
grudzień. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że rok budżetowy zamyka się  31.12. więc za grudzień otrzymają  
wynagrodzenie w grudniu. 
 
Radca prawny stwierdził, że w  
- § 4  powinien być zapis : z dniem uchwalenia z mocą obowiązującą od 1.01.2012r. 
- w § 1 pkt 2  wypłata diety dokonywana będzie miesięcznie w terminie do ostatniego dnia 
każdego miesiąca. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały, 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
-   uchwały budżetowej na 2012r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że otrzymaliśmy pozytywną opinię RIO w spr. projektu 
budżetu .Komisje zapoznały się z uwagami oraz z uzasadnieniem. 
 
Po zapoznaniu się z wnioskami komisji Wójt przedkłada projekt uchwały z poprawkami. 
 
Wójt proponuje zwiększenie dochodów o 16.430 zł.  – są to dotacje. 
Komisja Budżetu  wnioskuje o zwiększenie dochodów o 300 tys. zł.  
Wójt nie przychylił się do tej propozycji. Uważa, że ten dochód może być wprowadzony do 
budżetu z chwilą, gdy będzie podpisany odpowiedni dokument z kupującym. 
 
E. Bojko  przedstawił czym sugerowała się komisja proponując zwiększenie dochodów. 
Członkowie komisji byli na wizji lokalnej, jest robione wstępne szacowanie działek. 
Planując budżet w innych działach też zakłada się szacunkowe parametry. 
Jeżeli nie będzie sprzedaży to plan budżetu zawsze możemy zmniejszyć. 
 
Radca prawny stwierdził, że zagrożenie jest takie, że Wójt nie wykona planu. 
 
Wójt uważa, że przyjmując taki plan przystępujemy do realizacji zadania. Jeżeli firma kupi 
te działki to środki można przeznaczyć na drogę do szkoły. 
 
Przewodnicząca Rady zaproponowała przegłosować  wniosek Wójta, jeżeli on nie 
przejdzie wówczas  będzie głosowanie nad wnioskiem komisji Budżetu. 
Przewodnicząca spytała kto jest za wnioskiem  Wójta dot.  zwiększenia  dochodów   
o 16.430 zł.? 
Za – głosowało 7 radnych,  8 osób wstrzymało się od głosu. 
 
Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie propozycji komisji budżetu. 
Spytała kto jest za zwiększeniem dochodów o 300 tys.. 
Za- głosowało 8 radnych, przeciw – 4 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 
 
B. Jałocha  -  z kwoty 300 tys. zł. z tyt. sprzedaży działek komisja wnioskowała o 
przeznaczenie na inwestycję budowy drogi do szkoły, z tego 32 tys. zł. na VAT. 
Zabraknie na przewozy ok. 30 tys. zł. 
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Pani Skarbnik przedstawiała poszczególne propozycje Wójta i komisji. 
 
-  na utrzymanie zieleni było planowane 20 tys. 
 
E. Bojko – komisja budżetu uważa, że są ważniejsze  sprawy  i proponuje to wykreślić. 
 
Wójt wnioskuje o pozostawienie 5 tys. na zakup kwiatów sezonowych, m.innymi na 
skwerek A. Brühla w Brodach. 
 
J Falkiewicz  czyli było 6 tys. teraz Wójt proponuje jeszcze 5 tys. to będzie razem 11 tys. 
 
E. Bojko –  już mamy zakupione krzewy za 3 tys. 
 
Wójt stwierdził, że otrzymaliśmy od Starostwa kwotę 3 tys,,  za które  możemy zakupić 
krzewy. 
 
E. Bojko proponuje przegłosować wniosek Wójta. 

Przewodnicząca Rady spytała kto jest za  kwotą 15 tys. zł. 
Za – głosowało 4 radnych, przeciwko głosowało 4 radnych, 7 osób wstrzymało się od głosu. 
Radca prawny stwierdził, że wniosek nie przeszedł. 
 
Przewodnicząca Rady  zaproponowała przegłosowanie  wniosku  komisji Budżetu 
o wykreślenie 20 tys. na utrzymanie zieleni . 
Za wnioskiem głosowało 10 radnych, 2 było przeciwnych,3 wstrzymało się od głosu. 
 
Pani Skarbnik kontynuowała analizę wniosków komisji budżetowej. 

- dotacja dla ZGKiM 

Wójt proponuje zmniejszyć o 20 tys. dotację  
Komisja zaproponowała zmniejszenie o 44 tys. zł. z przeznaczeniem tych środków na drogę 
do szkoły. 
 
E. Bojko -  jest już opracowany operat leśny. Kierownik przedstawił zadania jaki będą 
robione w lesie. 
Wspólnie z p. Z. Jakimczukiem i  Z.Bejnarowiczem  dokonali oględzin  lasu komunalnego w 
zakresie prac zaplanowanych w operacie. 
Biorąc średnią cenę  drewna 150 zł ., odliczając koszty pozysku wyszła kwota 48 tys. zł. 
 
M. Maszkowski  przypomniał, że komisja Oświaty wnioskowała o zmniejszenie o 18.720 zł. 
 
Pani Sekretarz stwierdziła, że Wójt uwzględnił wniosek komisji oświaty. 
 
Z. Rękas spytał czy są zachowane powierzchnie wg  wykazu. 
E. Bojko odpowiedział, że tam był błąd, uwzględnił powierzchnie i masy drewna jakie są na 
wykazie. 
 
Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie poszczególnych wniosków: 
 
Wniosek Wójta  
- kto jest za zmniejszeniem dotacji dla ZGKiM o kwotę 20 tys. zł. ? 

Za – glosowała 1 osoba, 4 było przeciwnych, 10 wstrzymało się od głosu. 
Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek nie przeszedł. 
 
E. Bojko  odczytał  treść  wniosku komisji budżetu. ( zmniejszenie o 48 tys. minus 4 tys. na 
sale dla dzieci niepełnosprawnych). 
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Przewodnicząca Rady – komisja Oświaty  proponuje  zmniejszyć o  kwotę 18.720 zł. w  
związku z zatrudnieniem pracownika do parku przez Urząd Gminy, to  Wójt ujął w 20 tys. 
ale ten wniosek radni nie zatwierdzili. 
 
Z. Rękas poinformował, że pracownik do parku nie był planowany w ich budżecie. 
Odczytał wydatki na utrzymanie parku w 2012r. w kwocie 33.130 zł. 
 
M. Maszkowski uważa, że powinien być uwzględniony również wniosek komisji oświaty, 
nie tylko komisji  budżetu. 
 
Pani Skarbnik – pierwsza wersja dotacji przedmiotowej była 144 tys.zł. 
Komisja Budżetu chce zmniejszyć o 44 tys., Komisja Oświaty o 18 tys.. 
Wójt przeanalizował wnioski i zmniejszył o 20 tys. zł. 
 
M. Maszkowski  uważa, ze powinno się  zsumować wnioski dwóch komisji. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że  jeżeli są  zmniejszenia w § to nie można dodawać tych kwot, 
bo to jest z tego samego §.  Należy zmniejszać o konkretne kwoty 20 lub 44 tys. zł. 
 
E. Bojko – czyli zmniejszenie o 48 tys. z tego 4 tys. na ogrzewanie salki dla dzieci 
niepełnosprawnych. 
 
Z. Rękas – kwota na ogrzanie salki to kwota 4.600 zl, a nie 4 tys. 
 
Przewodnicząca Rady – propozycja Wójta nie przeszła więc radni przegłosują propozycję 
komisji Budżetu. 
Kto jest za zmniejszeniem dotacji dla ZGKiM o 44  tys. zł 
Za – głosowało 11 radnych, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Pani Skarbnik  kontynuowała dalszy ciąg propozycji Wójta do wydatków budżetu na 2012r. 

-  w rozdz. ochrona zabytków  

Wójt proponuje zmniejszyć o 5 tys. zł. 

Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie. 
Kto jest za zmniejszeniem o 5 tys. zł 
Za – głosowało 6 radnych, 6 głosowało przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
- drogi publiczne gminne 
 
Wójt pozostawił zadanie inwestycyjne „Rewitalizacja Placu Zamkowego” z kwotą 25 tys. zł. 
Komisja Budżetu  wnioskowała o wykreślenie tego zadania. 
 
Przewodnicząca Rady prosi o przegłosowanie projektu Wójta by pozostawić 25 tys. w 
budżecie na rewitalizację Placu Zamkowego. 
Za- głosowało 4 radnych, 7 głosowało przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 

- Wójt proponuje  zwiększenia o kwotę 23.500 zł na seminarium parkowe 

Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie” 

Kto jest za zwiększeniem o 23.500 zł na  seminarium parkowe? 

Za – głosowali wszyscy radni. 

-  dokonuje się zwiększeń o 5 tys. zł na adaptację kontenera w Janiszowicach 

Komisja Budżetu wnioskowała o przeznaczenie 5 tys. na utwardzenie terenu pod kontener. 
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Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie. 

Kto jest za ujęciem w budżecie 5 tys. na zadanie inwestycyjne  dot. adaptacji 
kontenera na miejsce spotkań mieszkańców Janiszowic. 
Za – głosowali wszyscy radni. 

- w rozdz. Rady Gminy- 

Zwiększenie o 3 tys.  na diety – radni przychylili się do propozycji – bez  głosowania. 

-w rozdz. wynagrodzenia 

Wójt proponował zatrudnienie 2 pracowników. 

Komisja Budżetu  proponuje zatrudnienie 1 pracownika . O tym czy zatrudniony będzie 
informatyk czy pracownik do księgowości zadecyduje Wójt. 
 
E. Bojko – komisja proponowała 10 tys. na plan zagospodarowania przestrzennego Zasiek. 
 
M. Maszkowski – z kosztorysu wynika, że za mała kwota jest zaplanowana na remont 
drogi w Jałowicach 
Radca prawny uważa, że jeżeli zajdzie potrzeba to komisje się tym zajmą i znajdą środki. 

E. Bojko  - komisja wnioskowała o zatrudnienie 1 pracownika  i podwyżkę 3% dla 
pracowników ale kwotowo. 
 
Przewodnicząca Rady spytała  czy Wójt uznał wniosek komisji? 
Wójt odpowiedział, że tak. 

Pani Skarbnik stwierdziła, ze dochody zwiększono o 300 tys., z tego na wydatki pójdzie : 
na drogę do szkoły, VAT, przewozy szkolne . 
 
M. Maszkowski uważa, że z tego nie można przekazywać tylko na drogę, należy coś 
zostawić na rezerwę. 
 
Wójt przypomniał, że tych środków  jeszcze nie mamy. 
 
B. Bawtro uważa, że przegłosowano najważniejsze punkty budżetu, nie widać wielkich 
zagrożeń, proponuje przyjąć budżet , jeżeli będzie potrzeba to można go zmieniać w ciągu 
roku.   
 
E. Bojko –  pozostało 352 tys. zl. z tego należy wziąć 32 tys. zł. na przewozy oraz 32 tys.zł. 
na  VAT, a pozostałe 290 tys. przeznaczyć na inwestycję drogi w szkole. 
 
Przewodnicząca Rady prosiła o  przegłosowanie  powyższego wniosku. 
Za wnioskiem głosowali wszyscy radni jednogłośnie. 
 
 Pani Skarbnik poinformowała o zmianach kwot w załącznikach do uchwały, jakie nastąpią 
w związku z  wcześniejszymi ustaleniami. 
Pani Skarbnik dokona korekty w planie i przekaże je radnym w dalszej części sesji. 
 
-  ustalenia planu pracy Komisji  Budżetu i Rolnictwa na 2012r. 
 
Do powyższego planu nie  było uwag. 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za  przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (15). 
 
-  ustalenia planu pracy Komisji  Rewizyjnej na 2012r. 
 
T. Kowalczuk uważa, że za dużo posiedzeń zaplanowała komisja Rewizyjna. Członkowie 
tej komisji są członkami innych komisji  i  budżet omawiają już na tych komisjach. 
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Komisja ta powinna rozpatrywać konkretne  zagadnienia. Jeżeli zajdzie potrzeba to rada 
zleci dodatkową kontrolę. Wystarczy zaplanować 3 posiedzenia w ciągu roku. 
 
Z. Bednarski -  we wrześniu komisja planuje ocenę realizacji budżetu, to samo będą  robiły 
inne komisje, również członkowie tej komisji.. 
 
Radca prawny odnośnie pkt 2 w marcu. Co ma komisja do pracowników, ze planuje temat 
wykorzystania urlopów i nadgodzin pracowników. W jakim to sensie ma być robione. Od 
tego jest Wójt, który kontroluje dyscyplinę pracy. Jest to odrębna działka, w ten sposób 
wkraczamy w kompetencje  Urzędu. 
 
M. Tracz – jeżeli pracownik ma zaległy urlop  i odchodzi z pracy to należy mu wypłacić  za 
ten urlop ekwiwalent,  a to wiąże się z budżetem. 
 
Wójt uważa, ze od tego jest Wójt, by sprawdzał  pracowników 
Wójt spytał jakie punkty w planie pracy komisji można wykreślić. 
 
Pani Sekretarz  - komisja nie ma w planie w grudniu opracowania planu pracy komisji na 
2013r., natomiast Rada Gminy planuje plany pracy zatwierdzić w grudniu. 
 
Przewodnicząca Rady proponuje, by  komisja Rewizyjna dopisała na grudzień   
opracowanie planu pracy komisji na 2013r. 
M. Tracz odpowiedział, że komisja ujmie to w planie pracy. 
 
T. Kowalczuk proponuje wykreślić pkt 2 w marcu – wykorzystanie urlopów. 
 
Przewodnicząca Rady – jeżeli inne komisje będą pracować nad wykonaniem wydatków 
funduszu sołeckiego to po co to będzie analizować komisja rewizyjna? 
 
Wójt – fundusz sołecki  to  składowa  część budżetu, jeżeli jest analiza  budżetu to można 
to robić razem. Nie widzi potrzeby by było to odrębne posiedzenie komisji. 
 
Przewodnicząca Rady spytała  M. Tracza czy wykreślamy  ten pkt z planu? 
M. Tracz stwierdził, że jest mu to obojętne. 
 
E. Bojko proponuje nie wyrzucać tematów tylko zmniejszyć ilość powiedzeń. 
 
M. Tracz uważa, że albo robimy coś dobrze, na co potrzeba czasu, albo nie robimy nic. 
 
Z. Bednarski zmniejszyłby posiedzenia do 4,  a tematy przeniósł do tych, które zostaną: 
- wykreślił by z września pkt 1 
- z marca wykreślić pkt. 2, a pkt 1 dot. wykonania wydatków funduszu sołeckiego za 2011 
przenieść na kwiecień 
 
T. Kowalczuk – komisja rewizyjna nie ustala budżetu więc w grudniu pkt 1 można wykreślić 
 
Przewodnicząca Rady podsumowała propozycje : 
- wykreślić posiedzenie w marcu, wrześniu, listopadzie. (pozostaną 4 posiedzenia)  
- styczeń bez zmian 
- z marca pkt 1 (wykonanie wydatków funduszu sołeckiego za 2011r) przenieść do kwietnia, 
- czerwiec bez zmian, 
- wrzesień – wykreślić 
- listopad przenieść do grudnia 
- w grudniu dopisać opracowanie planu pracy komisji na 2013r. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały z powyższymi zmianami .spytała kto jest 
za  przyjęciem  planu pracy komisji jak wyżej ? 
Za – głosowało 9 radnych, 6 wstrzymało się od głosu. 
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-  ustalenia planu pracy Rady Gminy 
 
M. Kowalski proponuje pkt 3 z października przenieść na wrzesień, ponieważ komisja 
Mienia Komunalnego będzie rozstrzygać konkurs „estetyczna posesja” we wrześniu. 
 
Wójt – zwrócił uwagę na punkt 5 w październiku – powinno być święto „Wszystkich 
Świętych”. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały z powyższymi zmianami. 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni jednogłośnie (15). 
 
Radni powrócili do tematu  budżetu na 2012r. 
 
Pani Skarbnik przedstawiła poprawioną wersję budżetu na 2012r. z dochodami w kwocie 
9.840,617,00 zł. 
Zmianie ulegną załączniki. 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały budżetowej. 
Spytała kto jest za przyjęciem uchwały. 
Za – głosowali wszyscy radni (15). 
 
-   Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brody na lata  2012 - 2020. 
 
Pani Skarbnik poinformowała o zmianach dot. 
- wykreślenia zapisu w § 4 pkt. 2 ( „z tyt. umów, których realizacja w roku budżetowym i w 
latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania Gminy i których 
płatności wykraczają poza rok budżetowy” 
- w § 6 widnieje zapis (…) na lata 2012-2020 ma być zapis (…) na lata 2012 – 2019. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni jednogłośnie (15). 
 
 6.   Wnioski i interpelacje  radnych. 

Z. Bejnarowicz zaprosił Wójta, Z-cę oraz Przewodniczącą Rady na zebranie w Zasiekach 
w dn.13.01.2012 w spr. spalania odpadów. w Brożku. 
 
M. Tracz  
- zgłosił problem z odprowadzeniem  nadmiaru wody ze stawu w Kumiałtowicach  
  Wysoki poziom  wody powoduje zalewanie piwnic. 
- ponowił prośbę o wygałęzienia drzew przy drodze Datyń – Kumiałtowice 
- droga powiatowa w Kumiałtowicach nie nadaje się do użytku.  
   Proponuje zgłosić  stan tej drogi do powiatowego inspektora nadzoru budowlanego. 
   Należy ponowić pismo o ujęcie tej drogi w planach remontowych Starostwa. 
-  należy poprawić zjazd z drogi asfaltowej na bruk.  
   ( droga  powiatowa w kierunku J.Dolnych) 
 - czy podjęto jakieś działania w związku z zawieszeniem kursu autobusu przez PKS  
   Gubin? 

Wójt stwierdził, że radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 

M. Tracz spytał czy coś wiadomo  w spr. przyłącza energetycznego w Bieczu? 
Wójt odpowiedział, że miał się spotkać z p. Macutkiewiczem, lecz on nie przyjechał.  
Będzie chciał się z nim spotkać w przyszłym tygodniu. 
 

Z. Bednarski 

-  wnioskuje o przepłukanie wodą  przepustu koło p.Sykały w Kole 
-  zobowiązać p. Horoszkiewicza do zabezpieczenia gąsiorów na budynku gospodarczym 
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T. Kowalczuk – nie ma oświetlenia ulicy  przy budynkach Brody – J. Dolne. 
Wójt wyjaśnił, że  nie ma w budżecie środków na projekty, oraz wykonanie oświetlenia. 
 
Wójt spytał p. Bejnarowicza  kto został zaproszony na spotkanie w Brożku. 
Proponuje zaprosić właściciela spalarni, kogoś z SANEPiD oraz z Ochrony Środowiska. 
Teraz dyskusja na ten temat jest po  czasie. Dokumentacja była do wglądu  do września ub. 
roku. Nikt w tym czasie nie składał wniosków. 
 
7.   Wolne wnioski.    

Sołtys Janiszowic p. L. Geisler – uważa, że  5 tys. zaplanowane w budżecie na świetlicę w 
Janiszowicach to zaliczka z kwoty jaką otrzymali na budowę chodnika w Janiszowicach. Na 
sam projekt potrzebują 5.500 zl. Kontenery  są do remontu.  
Jeżeli otrzymają 20 tys. to je zrobią,  a jeżeli nie to im kontenery nie są potrzebne. 

Pani Skarbnik spytała ile potrzebują w tym roku? 

L. Geisler odpowiedział, że jeżeli wykonają  utwardzenie podłoża pod kontener to nie 
wystarczy im na projekt. 
 
Przewodnicząca Rady przypomniała, że wnioski do projektu budżetu składa się do końca 
września . Sołectwo Janiszowice tego nie zrobiło, natomiast po czasie złożyli wniosek o 
środki. Rada znalazła na ten cel  5 tys. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że darowizna była dana 10 lat temu. Te środki w tamtym czasie 
zostały zagospodarowane. Teraz to najwyżej mogą być moralne zobowiązania, by 
Jawiszowice otrzymały całą kwotę. 
 
Radca prawny zabrał głos jako radny wojewódzki , poinformował, że w 2012r.  jest 
zaplanowane 200 tys. zł. na położenie dywanika na asfalt  Lubsko – Brody. 
 
8.  Zamknięcie obrad Sesji 
 
O godz. 13 40  Przewodnicząca Rady p. Jadwiga Łanicka zamknęła obrady XIV Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 


